

National Intellectual Property Section Bylaw

Règlement de la Section nationale de la propriété intellectuelle

WHEREAS the Model National Section Bylaw and specified National Section Bylaws were amended at the 2007 Mid-Winter Meeting in Mont-Tremblant;

ATTENDU QUE le modèle du Règlement de la Section nationale et des règlements propres aux Sections nationales ont été modifiés lors de l'Assemblée de la mi-hiver 2007 à Mont-Tremblant;

WHEREAS the National Intellectual Property Section wishes to adopt these modifications to be consistent with National Sections;

ATTENDU QUE la Section nationale de la propriété intellectuelle désire adopter ces modifications afin de se conformer aux Sections nationales;

BE IT RESOLVED THAT the National Intellectual Property Section Bylaw be repealed and replaced with Annex 1.

QU'IL SOIT RÉSOLU QUE le Règlement de la Section nationale de la propriété intellectuelle soit abrogé et remplacé par l'Annexe 1.

Certified true copy of a resolution carried by the Council of the Canadian Bar Association at the Annual Meeting held in Québec, QC, August 16-17, 2008.

Copie certifiée d'une résolution adoptée par le Conseil de l'Association du Barreau canadien, lors de son Assemblée annuelle, à Québec, QC, les 16 et 17 août 2008

**John D.V. Hoyles
Executive Director/Directeur exécutif**